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Aanwezig: Teo Kuipers, Hette Zijlstra, ds Rein Brouwer, Magda en Jac. De Boer, 
Olga Troelstra, John Kruithof, June Biallosterski, Charlotte de Bree, Hannie en 
Henk van der Veen, Heleen Jansen, Wim van Deijk, Annemiek Koers, Clarissa 
Crijns. 
 
Afwezig met kennisgeving: Hil en Alie de Haan, Wilma Kruithof, Corry en Arend 
Koers, Marijke Jansen, Karst Jan Wolters, Wim en Lenie Zonneveld. 
Voorzitter: Teo Kuipers 
Notulist:    Clarissa Crijns 
 
De agenda en andere stukken worden geprojecteerd op een scherm en zijn voor 
iedereen zichtbaar.  
 
 

AGENDA 
 

Opening 
Vragen over de notulen van 4 december 2022 
Begroting Diaconie 
Begroting Pionieren 
Begroting Kerk aan Zee  
Proces aanbouw Kerk aan Zee 
Wie zijn wij 
Rondvraag 
Sluiting 

 
Opening: door Teo. 
 
Notulen:  
June: waar staan de huuropbrengsten in de begroting? Antwoord: er waren 
problemen met de indeling. Daar wordt nog naar gekeken. 
 
Begroting diaconie: er wordt altijd een tekort van 1500 euro aangehouden, ook 
voor dit jaar. Alleen vorig jaar een uitzondering ivm Oekraine. Soms wordt heel 
weinig gegeven in de collecte. Er is besloten om dat in ieder geval aan te vullen 
tot 50 euro.  
Activiteiten zoals de voedselbank en de kledinginzameling zijn steeds een succes. 
Belangrijk om duidelijk te maken aan het dorp dat dit vanuit de Kerk aan Zee 
georganiseerd wordt. Is wel ambivalent, want het gaat er niet om om jezelf als 
kerk belangrijk te maken.                                                                                         
De QR code in de kerk doet het niet altijd. Zou ook kunnen komen door slecht 
netwerk. Er gaat glasvezelnetwerk komen. Idee om evt. de QR code in de liturgie 
te zetten bij bijzondere diensten. 
 
Activiteiten pionieren:  er is een vast bedrag van 2000 euro per jaar voor vrij 
gemaakt. De reguliere activiteiten worden bekostigd: Mediteren aan Zee, Dineren 
met Bezinning, Lichtjes aan Zee. Henk v.d. Veen zou graag dat pionieren niet 
wordt opgenomen in de begroting van Kerk aan Zee, maar dat pionieren apart 
begroot wordt, zodat er ook nieuwe activiteiten ontplooid kunnen worden. Er is 
een aantal jaar geleden 20.000 euro apart gezet, waar nog 6000 euro van over 
is. Dan is er wat meer flexibiliteit om zo nodig ook wat meer uit te geven. De 
pioniersgroep gaat uitgenodigd worden bij de kerkenraad. 
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Begroting Kerk aan Zee: jaarlijks inkomsten van ca. 97.000 euro, de komende 
10 jaar wordt datzelfde verwacht. Jaarlijkse kosten bijna 95.000 euro. Er is ook 
geld begroot voor jeugdwerk. Er zijn nu 3 sollicitanten, wv 2 extern. Er is goede 
hoop dat daar iemand uitkomt. Er is nog geld over van 0,6 aanstelling dominee, 
dat nu nog 0,5 is. Ook goed idee om de activiteiten van jeugdwerk te combineren 
met pionierswerk. 
 
Proces aanbouw Kerk aan Zee:  momenteel  druk bezig met de gemeente 
Gooise meren om toestemming te krijgen. Tot nu toe moeizaam. Binnenkort komt 
de wethouder hier kijken. Dan wordt de maquette ook tijdelijk weer in de kerk 
gezet. Hopelijk kunnen we uitleggen wat het belang is van de aanbouw. 
 
Pauze 
 
‘Wie zijn wij’, door Rein Brouwer:  
Wat zie ik: betrokkenheid bij kerk, gemeenschap en dorp. Trouwe groep 
kerkgangers (leeftijd). Grote groep mensen die een taak op zich neemt 
(begrensd). Goede organisatie van financiën, beheer, vieringen, pastoraat en 
diaconaat (kwetsbaar). Geloof als zoekend verlangen (impliciet, weinig 
gearticuleerd).  
De vacaturestelling Muiden/Muiderberg bevatte een aantal punten, waarvan Rein 
hoopt dat we die bij hem positief herkennen. 
Wat opvalt: eigenheid van de Kerk aan Zee. Ontdekkingstocht naar 
samenwerking met Muiden, daar is nog niet heel veel van te merken.                           
Hoe realistisch zijn we over de toekomst? Moeten we niet oppassen dat we elkaar 
gaan overvragen? Durven we een sprong vooruit te wagen? Samenwerking als 
kerkenraden en in de communicatie? Daar zouden we over na kunnen denken. 
2025: in juli/augustus en januari eens per twee weken dienst en de andere week 
de livestream van Muiden (en in Muiden andersom)? Niet iedereen kan echter 
thuis makkelijk streamen. Zou je moeten uitzoeken of dat een probleem is. 
Beleidsplan 2020-2025: gemeente weet zich verantwoordelijk. Meer afwisseling in 
de kerkdiensten. Goede communicatie naar grotere kring. Aantal actieve 
kerkleden neemt af, msch moet een aantal werkzaamheden verminderd of 
opnieuw ingedeeld worden. De kerk is voor het dorp, maar valt niet samen met 
het dorp. Eens per maand een dienst met een plus, laagdrempelig. In andere 
diensten meer aandacht voor bijbeluitleg/God. 
Kerkgebouw: Lichtjes in het donker, veiling, koffiedrinken na de dienst, 
dagtoerisme, gebruiksruimte, ook voor het dorp. Kerkgebouw ook een verwijzing 
naar God, als huis van gebed. 
Plusdiensten msch 8x per jaar ipv 12. Moeilijk om mensen te vinden die mee 
willen organiseren. 
 
Punten ter bespreking: 
Dienstenfrequentie: in juli/augustus 1x per 2 weken dienst afwisselend in Muiden 
en Muiderberg, waarbij de je dan de diensten livestream of in Muiden kunt 
volgen. Diverse meningen: emotioneel, die diensten komen niet meer terug, 
maar betreft ook slechts 4/52 diensten per jaar. Volgende keer wordt het nog 
eens besproken en dan wordt een beslissing genomen. 
Enquete over nieuwsbrief en kerkblad: 42 reacties. Heel veel complimenten. 
Iedereen positief over nieuwsbrief. Over kerkblad wat meer divers.  
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Advies: in nieuwsbrief minder herhalingen. Dus geen automatische herhalingen 
meer. Zelf elke week het stukje opnieuw aanbieden als je het herhaald wil 
worden. Wel graag meer roosters. Er is duidelijk behoefte aan info uit de diverse 
secties, maar dat zou beter in het kerkblad passen. 
Nieuwsbrief geen lange verhalen, autodienst met telefoonnummer vermelden. De 
mensen van de autodienst hebben hier toestemming voor gegeven. 
Raymond doet heel goed werk, maar krijgt soms weinig info. 
Het kerkblad blijft 4x per jaar, evt met extra kerstblad. Wel is dus belangrijk dat 
de secties iedere keer een stukje hiervoor inleveren. 
Heleen (of Hannie) brengt wekelijks 13 uitgeprinte nieuwbrieven rond. 
Een samenvatting van de enquete komt in de nieuwsbrief. 
 
Rondvraag: bij de gedachteniszondag was een probleem met iemand die geen 
kaars had, terwijl ze wel een zou moeten hebben. Een ander had een kaars, maar 
geen lid. De huidige afspraak is: alleen als je lid bent van de kerk, wordt er een 
kaars gemaakt. Discussie over wel of niet een kaars als je geen lid bent. Er is ook 
mogelijkheid om een kaars aan te steken bij Lichtjes aan Zee en de 
Gedachteniszondag. 
Henk: het boek over 700 jaar kerk dreigt niet door te gaan door de financiën. De 
kerkenraad is gevraagd om subsidie. Vraag aan de kerkenraad om ruimhartig hier 
mee om te gaan. 
 
Sluiting: lied “Blijf met uw genade bij ons”. 
 


